
                                                       Protokół Nr 3/08 

                    z posiedzenia Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska 

             Rady Miejskiej Białogardu odbytego w dniu 26 lutego 2008 roku. 

 
Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej. 

Obecni według załączonej listy. Radna nieobecna: Krystyna Leś. 
Posiedzenie rozpoczęto godzinie 13.00. 

 

Porządek posiedzenia przedstawia się następująco: 
1 Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku. 

2 Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków na terenie miasta Białogard – druk A, 

b)  w sprawie wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i 

urządzeń kanalizacyjnych będących w posiadaniu Regionalnych Wodociągów i 

Kanalizacji Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Białogardzie na 

terenie miasta Białogard na lata 2008-2010  – druk B, 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie poręczenia przez Miasto Białogard weksla „in blanco” 

wystawionego przez Związek Miast i Gmin Dorzecza Parsęty w Karlinie w celu 

zabezpieczenia spłaty kwoty pożyczki płatniczej udzielonej ze środków Narodowego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie w związku z 

realizacją przedsięwzięcia „Zintegrowana gospodarka wodno-ściekowa w dorzeczu 

Parsęty”, powiększonej o kwotę odsetek 

      – druk C, 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie Programu Ochrony Środowiska dla Miasta Białogard 

oraz Planu Gospodarki Odpadami dla Miasta Białogard – druk D, 

e) regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Białogard  

     – druk E, 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniego planu inwestycyjnego Miasta Białogard 

na lata 2003-2010 – druk F,  

g) podjęcia realizacji przedsięwzięcia inwestycyjnego „Budowa hali sportowej przy 

Gimnazjum Nr 1 przy ul. Świdwińskiej w Białogardzie”– druk G, 

h) zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego na realizację przedsięwzięcia 

inwestycyjnego „Budowa Hali sportowej przy Gimnazjum Nr 1 przy ul. Świdwińskiej 

w Białogardzie” – druk J 

i) w sprawie zgody na sprzedaż przez Burmistrza zabudowanej nieruchomości gruntowej 

– druk H, 

j) zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2008 – druk K,                                                                                                          

3. Sprawy różne: 

4. Zamknięcie posiedzenia. 

                                                                    

Przebieg posiedzenia Komisji był następujący: 

 

Ad 1  Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku. 

 
Po przywitaniu przybyłych osób na komisję posiedzenie otworzył i prowadził 

przewodniczący komisji – Bogdan Żurawski. 
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Przewodniczący komisji – powiedział, że do rozpatrzenia  przez komisję skierowano 

materiał, którego nie ma w porządku dzisiejszego posiedzenia: 

Są to wykazy nieruchomości przeznaczonych do zbycia. Materiał stanowi załącznik do 

protokołu. 

Zastępca Burmistrza – poprosił o wprowadzenie do porządku posiedzenia następujących 

projektów uchwał: 

a) w sprawie udzielenia przez Miasto Białogard pomocy rzeczowej Województwu 

Zachodniopomorskiemu – druk O, 

b) w sprawie zgody na ustanowienie specjalnej strefy ekonomicznej na terenie 

miasta Białogard – druk P, 

c)  zmieniającej uchwałę budżetową na rok 2008 – druk R. 

Przegłosowano porządek posiedzenia wraz z wprowadzonymi zmianami: 

za – 4 ( jednogłośnie ).Porządek przyjęto i przystąpiono do jego realizacji. 

 

Ad 2 Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

 
Przewodniczący komisji – powiedział, że na prośbę Burmistrza zostanie zmieniona 

kolejność omawiania punktów. 

a) zgody na sprzedaż przez Burmistrza zabudowanej nieruchomości gruntowej  

– druk H, 

Przedstawiła: Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, Beata Szulakiewicz. 
Przedłożony projekt uchwały dotyczy kina „Bałtyk” Jest  sporządzona wycena. 

Dyskusja: 
Jerzy Harłacz -  powiedział, że w tej sprawie  pośpiech jest złym doradcą. Nie ma potrzeby 

takiego tam pospiechu. 

Kazimierz Sosnowski – powiedział, że Rada Miejska przyjęła koncepcję, że dom kultury 

będzie posiadał kino, dlatego też stare kino należy zbyć. 
Zbigniew Rychter – stwierdził, że nie przypomina sobie, ażeby głosował za kinem.  

Zapytał,  jak sobie wyobraża funkcjonowanie kina w budynku, gdzie są okna. Jest tam sala 

widowiskowa a nie kino. 

Zastępca Burmistrza – wyjaśnił, że ten projekt jest przekazany do opinii Państwa Radnych. 

My musimy być przygotowani, ażeby ta część budynku nie była opuszczona. 

Zbigniew Rychter – odpowiedział, że ten projekt należy odłożyć i przekonać wzajemnie się 
do niego. 

Kazimierz Sosnowski – odpowiedział, że przecież my dzisiaj nie sprzedajemy kina. 

Przegłosowano projekt uchwały: 

za – 2, przeciw – 2.  wstrzymało się – 0. W wyniku glosowania, Komisja nie wydała 

opinii. 

Następnie przystąpiono do omówienia wykazów nieruchomości do zbycia: 

1. w drodze przetargu nieograniczonego: 

- ul. Połczyńska, Curie-Skłodowskiej, Klementyny Hoffmanowej 

Przegłosowano: 

za  - 4 (jednogłośnie ) . Opinia pozytywna. 

2. w drodze bezprzetargowej 

- ulica Kołobrzeska, Rolna i Cicha 

Przegłosowano: 

za – 4 ( jednogłośnie ). Opinia pozytywna.  
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3. w drodze przetargu nieograniczonego 

Przegłosowano: 

 za – 3, przeciw – 0, wstrzymało się -1. Opinia pozytywna. 

 

Dyskusja: 
Jerzy Harłacz – poinformował, że  Towarzystwo „ Animals” zakończy współpracę z 

Miastem. 

 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie Programu Ochrony Środowiska dla Miasta  

      Białogard oraz Planu Gospodarki Odpadami dla Miasta Białogard – druk D, 

Przedstawiła: Zastępca Naczelnika Wydziału ZPOŚ Mariola Barcicka. 
Powiedziała, że są opinie do projektu uchwały:  pozytywna Sanepidu oraz  negatywna 

Zarządu Województwa Zachodniopomorskiego. W działaniu postępowano równolegle. 

Ten projekt uchwały kończy postępowanie z maja 2007 roku. Co cztery lata jest 

obowiązek aktualizacji planu gospodarki odpadami. 

Przegłosowano projekt uchwały: 

za – 4 (jednogłośnie ). Opinia pozytywna.  

 
c)regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Białogard  

     – druk E, 

Zastępca Naczelnika Wydziału – powiedziała, ze jej zdaniem ten projekt uchwały jest zbyt 

szybko rozpatrywany i skierowany na jutrzejszą sesję Rady. 

Przewodniczący komisji – odpowiedział, że porządek sesji ustala Przewodniczący Rady 

i Burmistrza Miasta. 

Zbigniew Rychter – stwierdził, że ten projekt  to kilka kartek z 40% wykreśleniem treści. 

Jest to niezbyt czytelny material. 

Jerzy Harłacz – stwierdził, że w tym projekcie trzeba odnieść się do psów i gołębi. 

Przewodniczący komisji - zgłosił wniosek formalny o zdjęcie tego projektu uchwały z 

porządku jutrzejszej sesji celem przedyskutowania na wszystkich komisjach Rady Miejskiej: 

za – 4 ( jednogłośnie ) . Wniosek przeszedł. 
d)zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniego planu inwestycyjnego Miasta Białogard 

na lata 2003-2010 – druk F,  

Przedstawił: Zastępca Burmistrza ,Zbigniew Raczewski. 

Przegłosowano projekt uchwały: 

za – 4 ( jednogłośnie ). Opinia pozytywna. 
 

e)podjęcia realizacji przedsięwzięcia inwestycyjnego „Budowa hali sportowej  

      przy Gimnazjum Nr 1 przy ul. Świdwińskiej w Białogardzie”– druk G, 

Przegłosowano projekt uchwały: 

za – 4 ( jednogłośnie) . opinia pozytywna. 

 
f)zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego na realizację przedsięwzięcia 

inwestycyjnego „Budowa hali sportowej przy Gimnazjum Nr 1 przy ul. Świdwińskiej w 

Białogardzie” – druk J 

Przedstawiła: Skarbnik Miasta, Lucyna Szymecka. 
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Przegłosowano projekt uchwały: 

za – 4 ( jednogłośnie ). Opinia pozytywna. 
g)zmieniająca uchwałę w sprawie poręczenia przez Miasto Białogard weksla „in 

blanco” wystawionego przez Związek Miast i Gmin Dorzecza Parsęty w Karlinie w 

celu zabezpieczenia spłaty kwoty pożyczki płatniczej udzielonej ze środków 

Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie w 

związku z realizacją przedsięwzięcia „Zintegrowana gospodarka wodno-ściekowa w 

dorzeczu Parsęty”, powiększonej o kwotę odsetek – druk C, 

Dyskusja: 
Przewodniczący komisji – zapytał, czy takie porozumienie ma sankcje prawne.  

Skarbnik Miasta - odpowiedziała, że tak. 

Jerzy Harłacz – powiedział, że weksel należy podpisać a do dalszego etapu później. 

Wniosek formalny: odstąpić od glosowania: 

 za – 4 ( jednogłośnie ). Wniosek przeszedł. 
 

h)zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2008 – druk K oraz druk - R. 

Skarbnik Miasta - wyjaśniła, że są dwa projekty uchwał.  

W świetle podjętej uprzednio uchwały budżetowej Burmistrz nie ma uprawnień i dlatego 

przygotowano dwa projekty uchwał.  

Kwota 50 tysięcy złotych znalazła się przy modernizacji ulicy Chopina, a wolą Rady ma mieć 
nadal 30 tysięcy złotych dla ZOSiK i 20 tysięcy złotych stanowi wycena Parku imieniem  

prof. Mroczkiewicza.     

Przegłosowano projekt druk - R: 

za – 4 ( jednogłośnie ) . Opinia pozytywna.     

 
i) w sprawie udzielenia przez Miasto Białogard pomocy rzeczowej Województwu  

Zachodniopomorskiemu – druk O, 

Przegłosowano: 

za – 4 ( jednogłośnie ) .Opinia pozytywna. 

 

 j)w sprawie zgody na ustanowienie specjalnej strefy ekonomicznej na terenie miasta 

Białogard – druk-P. 

Przegłosowano: 

za – 3, przeciw -0, wstrzymał się -1. Opinia pozytywna. 

 

Projekty te przedstawił Zastępca Burmistrza. 

 

Ad 3 Sprawy różne. 

 
Przewodniczący komisji – powiedział, że na najbliższe posiedzenie komisji należy zaprosić 
przedstawiciela PKP – Infrastruktury  w sprawie remontu i przejezdności ulicy Świdwińskiej 

oraz  1 Maja. 

Zbigniew Rychter – zapytał, czy nie można zrobić pasa dla rowerzystów w kierunku Karlina. 

Zastępca Burmistrza – odpowiedział, że taki pomysł wraz z Burmistrzem reprezentują i 
myślą o pozyskaniu do niego sąsiednich gmin. 
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Przewodniczący komisji – odczytał pisma: 
a) Komendanta Policji Powiatowej o dofinansowanie w kwocie 50.000 złotych zakupu 

radiowozu. 

b) Konserwatora Zabytków o udzielonej dotacji na zabytek – parafia pw. NSPJ przy 

ulicy Dąbrowszczaków. 

Kazimierz Sosnowski – powiedział, ze zabrano kosze na plastiki, zostały na szkło i teraz tam 

wyrzucane są wszystkie śmieci. 

 

Ad 4Zamknięcie posiedzenia. 

 
Po wyczerpaniu porządku posiedzenie zakończono o godzinie 14.50. 

 

Protokółowała: Danuta Holczewska--Szydłowska      

  

                                                                                           Przewodniczący komisji: 

                                                                                                 Bogdan Żurawski 

 

 

                                                                                                                                                               


